



ADIB PRIVATE BANKING

Enjoy the following exclusive benefits

UP TO
50%

1. Complimentary & Exclusive Registration

- One-year free account registration on Bookingvip.com
- Terms and conditions apply.

2. Exclusive Travel Benefits

- Up to 50% discounts on global hotel bookings with Bookingvip.com.
- 24/7 Personal Concierge Service to assist with all travel needs.
- Flight ticket booking with 24/7 support for modifications and changes upon request.
- Visa assistance for all global destinations, including full application file preparation as per each country's requirements.
- Private car transfers and train ticket bookings across Europe and worldwide.
- Access to premium sports events and match tickets through exclusive partners, ensuring the best experience.
- Luxury reservations for fine dining restaurants, VIP cinema screenings, global fashion shows, red carpet events, and prestigious occasions like the Ballon d'Or.





3. Event & Conference Services

- Booking and organizing conference halls and event spaces tailored to client's needs.
- Access to world-class events, including Formula 1 races, luxury cruises, private jet charters, and elite yacht experiences.
- Comprehensive travel programs covering transfers, guided tours, and personalized experiences.

4. Exclusive Services

- Complimentary "Ahlan Cairo Airport" services.
- Airport meet & assist and chauffeur services for transfers to and from Cairo International Airport.

5. Official Documentation Services

- Issuance of birth and marriage certificates, as well as family registrations.
- Issuance and renewal of national ID cards.
- Passport issuance and renewal, including express service.
- Driving license issuance and renewal, and document legalization through The Ministry of Foreign Affairs of the Arab Republic of Egypt.
- Labor office transactions and civil affairs services.





6. Special Privileged Services

- Luxury travel management and premium services for both domestic and international trips.
- Exclusive tourism experiences and customized activities.
- Visa consultation & application assistance, including document preparation and translation services.
- Private transportation solutions (land, air, and sea).
- Educational consultations, special healthcare discounts, and international medical services.
- Access to rare or exclusive products and services.
- Exclusive VIP events for high-net-worth individuals and elite clients.
- Business concierge services to streamline travel and corporate itineraries.
- 24/7 customer support for all service-related inquiries.
- Loyalty program with redeemable points for extra benefits.
- Promotional discount codes provided for special occasions.

Register and activate your subscription,

please call 19809 using the non-financial code that was sent to you via text message from ADIB Egypt.



UP TO
50%

ADIB PRIVATE BANKING

يتمتع العملاء بالخدمات الآتية

١. تسجيل مجاني وحصري.

- تسجيل حساب مجاني لمدة عام واحد على bookingvip.com.
- تطبيق الشروط و الأحكام.

٢. مزايا السفر الحصرية

- خصومات تصل إلى ٥٠٪ على أفضل أسعار الفنادق المتاحة عالمياً عبر bookingvip.com.
- خدمة الكونسيرج الشخصية على مدار الساعة لتلبية جميع احتياجات السفر.
- حجز تذاكر الطيران مع دعم كامل على مدار 24/7 لإجراء أي تعديلات أو تغييرات حسب الطلب.
- المساعدة في استخراج التأشيرات لجميع الوجهات العالمية، بما في ذلك إعداد ملف الطلب بالكامل وفقاً لمتطلبات كل دولة.
- خدمات النقل بسيارات خاصة وحجوزات القطارات في جميع أنحاء أوروبا والعالم.
- إمكانية الوصول إلى الفعاليات الرياضية المميزة وحجز تذاكر المباريات من خلال شركاء حصريين لضمان أفضل تجربة.
- حجوزات حصرية في مطاعم فاخرة، عروض السينما الخاصة، عروض الأزياء العالمية، الفعاليات الكبرى، والمناسبات المرموقة مثل حفل الكرة الذهبية (Ballon d'Or).





٣. خدمات الفعاليات والمؤتمرات

- حجز وتنظيم قاعات المؤتمرات ومساحات الفعاليات وفقاً لاحتياجات العملاء.
- الوصول إلى الفعاليات العالمية مثل سباقات الفورمولا 1، الرحلات البحرية الفاخرة، تأجير الطائرات الخاصة، وتجارب اليخوت الفاخرة.
- برامج سفر متكاملة تشمل التنقلات، الجولات السياحية الخاصة، والتجارب الشخصية المتميزة.

٤. خدمات حصريّة

- خدمات "أهلاً مطار القاهرة".
- خدمات الاستقبال والمساعدة في المطار، بالإضافة إلى خدمة النقل من وإلى مطار القاهرة الدولي.

٥. خدمات التوثيق الرسمية

- استخراج شهادات الميلاد والزواج، بالإضافة إلى القيد العائلي.
- إصدار وتجديد البطاقات الشخصية (الرقم القومي).
- إصدار وتجديد جوازات السفر، بما في ذلك خدمة التجديد السريع.
- استخراج وتجديد رخص القيادة، وتوثيق المستندات من خلال وزارة الخارجية المصرية.
- إجراء المعاملات لدى مكتب العمل والخدمات المدنية.





٦. خدمات مميزة وخاصة

- إدارة السفر الفاخر وخدمات متميزة للرحلات الداخلية والخارجية.
- تجارب سياحية حصرية وأنشطة مخصصة حسب الطلب.
- استشارات التأشيرات وخدمات التقديم، بما في ذلك تجهيز وترجمة المستندات.
- حلول النقل الخاص (بري، جوي، وبحري).
- استشارات تعليمية، خصومات خاصة على الخدمات الصحية، وخدمات طبية دولية.
- الوصول إلى المنتجات والخدمات النادرة أو الحصرية.
- فعاليات VIP حصرية للأفراد والعملاء المميزين.
- خدمات كونسيرج الأعمال لتسهيل السفر وتنظيم جداول الشركات.
- دعم العملاء على مدار الساعة لجميع الاستفسارات المتعلقة بالخدمات.
- برنامج الولاء بنظام النقاط القابلة للاستبدال بمزايا إضافية.
- أكواد خصم ترويجية تقدم في المناسبات الخاصة.

للتسجيل و تنشيط اشتراكك

برجاء الإتصال علي ١٩٨٠٩ باستخدام الكود غير المالي الذي تم إرساله اليك في رسالة نصية من ADIB-Egypt

